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Vraag Antwoorden wethouder Vankan 

AB --- --- --- 

VVD --- ---  

CDA --- --- --- 

PGP Fulmer-Bouwens  Is het college bekend met het feit dat schoolgaande kinderen uit 
Schin op Geul geen gebruik kunnen maken van een veilige 
fietsroute? 

 
Voor OBS Broekhem en Stella Maris geldt dat de meest voor de hand 
liggende route is: Valkenburgerweg, Panhuis, Strucht, Oud 
Valkenburgerweg, Geulpark, Weth. Paulssenlaan, Louis Eliaslaan, Burg. 
Henssingel, Oosterweg, Hekerbeekstraat, fietspad achter politiebureau 
en dan Stationsstraat, Spoorlaan, Parallelweg en de wijk in naar de 
Keelstraat. Dit is de meest veilige route op twee gevaarlijke punten 
na. De alternatieve routes bevatten veel smalle 
fietspaden/suggestiestroken die voor een volwassene al moeilijk te 
fietsen zijn.  

 Zou deze fietsroute (in overleg met ouders) op korte termijn 
veiliger gemaakt kunnen worden? 

De voorgestelde route is het college ook al via een ander 

kanaal aangereikt en wordt inmiddels door de 

verkeersdeskundigen bekeken. Zodra een en ander op 

waarde beoordeeld is wordt een afspraak gemaakt met 

de mevrouw die de planning heeft aangereikt, want er 

zitten zowel mogelijkheden als ook onmogelijkheden in. 

Op het moment het aanleggen van veilige schoolroutes 

aan de orde is, wordt dit verzoek als optie meegenomen. 

Reactie lid C. Fulmer-Bouwens. 

VSP --- --- --- 

 


